
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr LXIV/10

z LXIV-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 27 kwietnia 
2010 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 14,35 a zakończono o godz. 15,55.

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych.
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska
- Sekretarz Miasta                                 -  Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                - Beata Szoka
-  Radca Prawny                                   - Dionizy Szwedowski
-  Kier. Ref. Biura Rady                        -Dariusz Sobaszkiewicz

Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Przyjęcie protokołu z LXIII-sesji Rady Miejskiej.
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
6.  Interpelacje i wnioski.
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 
    Sportu i Rekreacji w Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009 .
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Centrum 
    Kultury w Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009 .
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiej Biblioteki 
      Publicznej w Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009
10.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
11. Zakończenie sesji.

Przebieg posiedzenia:

Ad. pkt. 1
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  

Ad. pkt. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radnego – 
M. Deję, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 
( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego- M. Deję na sekretarza 
obrad.



Ad. pkt. 3
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska   wniosła o wykreślenia z porządku obrad punktu 7: 
 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i     
 zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązującej na terenie miasta Nowe Miasto  Lubawskie.
Rada Miejska przy 10 głosach „za”, 2 przeciwnych ni 2 wstrzymujących się ( przy 14 radnych 
biorących udział w głosowaniu ) przyjęła powyższą  zmianę do porządku obrad.
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad.

Ad. pkt. 4
Protokół z LXIII-ciej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 
Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 
treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – M. Czernysz oraz pozostali radni nie zgłosili uwag 
do protokołu. Protokół z   LXIII-ciej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską 
przyjęty jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt. 5
Burmistrz Miasta – Alina Kopiczyńska przedstawiła informację w zakresie bieżącej 
działalności Burmistrza Miasta informując, że  w dniu 22.IV.br. została  podpisana umowa na 
budowę ronda.
Rada Miejska przyjęła informację.

Ad.pkt.6
Radni zgłosili interpelacje i wnioski w sprawie:
Radna – L. Karczyńska
- zapytała kto otrzymał umorzenie zaległości podatkowej  na kwotę 16 722,00 zł. jako osoba 
prawna?
- kto jest w radzie nadzorczej PGKiM  sp.z o.o.?
Radny – A. Straus
- czy wpłynęły oferty inwestorów na utworzenie nowych zakładów pracy?

Ad. pkt. 7
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał  projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Nowym 
Mieście Lubawskim za rok 2009 .
 Na zapytania radnych  dotyczące sprawozdania  wyczerpujących odpowiedzi udzielił
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Stefan Grabowski.
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie  przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009 .
Rada Miejska przy 12 głosach „za” , 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym się ( przy 14 radnych 
biorących udział w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LXIV/283/10 – stanowi zał. nr 3 do protokołu.

Ad. pkt. 8
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Centrum 
Kultury w Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009 .
Na zapytania radnego B. Cieplaka  dotyczące sprawozdania  wyczerpujących odpowiedzi 
udzieliła Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury – Iwona Mrozińska.



Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie  przyjęcia sprawozdania z działalności  Miejskiego Centrum Kultury w 
Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009 .
Rada Miejska przy 13 głosach „za”  i 1 wstrzymującym  ( przy 14 radnych biorących udział w 
głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LXIV/284/10 – stanowi zał. nr 4 do protokołu.

Ad. pkt. 9
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiej Biblioteki  Publicznej w 
Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009.
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie  przyjęcia sprawozdania z działalności  Miejskiego Centrum Kultury w 
Nowym Mieście Lubawskim za rok 2009 .
Rada Miejska przy 13 głosach „za”, 1  wstrzymującym się ( przy 14 radnych biorących udział 
w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LXIV/285/10 – stanowi zał. nr 5 do protokołu.

Ad. pkt. 10
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski z poprzedniej sesji odczytała Burmistrz Miasta – A. 
Kopiczyńska.
Z kolei odczytała notatkę  służbową  Straży Miejskiej w związku z zapytaniem w sprawie 
odprowadzania ścieków komunalnych przez mieszkańców ul. Sadowej, stanowiącą zał. nr 6 
do protokołu.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
- zaległość podatkowa  na kwotę 16 722,00 zł. została umorzona PGKiM sp. z o.o.,
- skład Rady Nadzorczej PGKiM sp. z o.o. : przewodniczący- Kazimierz Roznowski, Dionizy 
Szwedowski, Jerzy Kujawski.
- odnośnie pominięcia  p. Mazurowskiego przy budowie kanalizacji w pierwszym etapie są 
realizowane  zadania  będące  w  planie,  być  może  był  tam  budynek  gospodarczy.  Takich 
przypadków jest wiele. Będzie to dodatkowy koszt. Na pewno będzie przyłączony.
Radna –L. Karczyńska
Czy p. Mazurowski musi dokonać jakiś czynności?
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Nie.

Ad. pkt. 11
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –
A. Nadolski zamknął obrady LXIV-tej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej
Marcin Deja                                                                           Andrzej Nadolski 
                                                                                                       




